

Svenska Dragkampsförbundet
Vallersviksvägen 3
S-439 61 FRILLESÅS

Org.nr. 814800-3992
Tel. 070-3630986
e-post: anders.andersson@svenskdiragkamp.se
Bankgiro: 5740-9658



Tävlingskommittén

MÖTESPROTOKOLL

Datum: 2021-05-03

Tid: 20.00

Plats: Messenger

Närvarande:	Namn	Signatur:	Befattning:
	Peter Dahlman	PD	Ordförande
	Karl Svansbo	KS	Tävlingsansvarig Norra DDF, Sekreterare
	Roger Andersson	RA	Tävlingsansvarig Södra DDF
	Katarina Landberg	KL	Tävlingsansvarig Västra DDF
	Anton Frejd	AF	Tävlingsansvarig Östra DDF
	Göran Johansson	GJ	Domarbas
	Maria Pettersson	MP	Sekretariatsbas

Ej närvarande:

Delges: De närvarande samt:

Nästa möte:

Datum: 2021-05-31

Tid: 20.00

Plats: Messenger

Protokollet distribueras på Svenska dragkampsförbundets hemsida

Bilagor:

- | | | |
|------------|--|-------------|
| § 1 | MÖTETS ÖPPNANDE | ANSV |
| § 1.1 | Ordförande hälsade alla välkomna | |
| § 2 | EKONOMI | ANSV |
| § 2.1 | Budget för TK är beslutad av styrelsen till 125 000 kr
<i>Tillägg till möte 2021-05-03: Klart</i> | |
-



§ 3	ARBETSFÖRDELNINGAR TK	ANSV
§ 3.1	Inget nytt till detta datum	
§ 4	UTBILDNINGAR	ANSV
§ 4.1	Inget nytt till detta möte	
§ 5	TINGET	ANSV
§ 5.1	Inget nytt till detta datum	
§ 6	TÄVLINGSFRÅGOR	ANSV
§ 6.1	Beslut tas att ny tävlingskalender gäller enligt bilaga, KL kontaktar Stenungsund och Kinds, RA kontaktar Löftadalen, KS kontaktar Brunnsberg och Wallby. Skulle dessa datum ej fungera för klubbarna ska berörd återkomma på Messenger senast fredagen den 2021-03-05. <i>Tillägg till möte 2021-05-03: Kvarstår inga förändringar till dagens datum. Inga nya restriktioner och inget nytt gällande VM.</i>	
§6.2	Beslut tas att inga tävlingar ska genomföras under råda omständigheter. TK stödjer inga tävlingar i dagsläget när restriktionerna gäller tom 2021-06-30. <i>Tillägg till möte 2021-05-03: Kvarstår</i>	
§ 6.3	Inbjudningar till tävlingar, PD kollar med GS om detta skall göras av TK Tillägg till möte 2021-03-01: TK skall kontakta klubbarna och ta reda på ansvarig för tävlingarna samt jourtelefon. Denna information ska skickas till GS. KL ansvarar för tävlingar i västra, AF ansvarar för tävlingar i östra, RA ansvarar för tävlingar i södra och KS ansvarar för tävlingar i norra. <i>Tillägg till möte 2021-05-03: Kvarstår</i>	PD
§ 7	TÄVLINGSUPPLÄGG/ PLANERING	ANSV
§ 7.1	Inget nytt till detta möte	PD
§ 8	TÄVLINGSREGLER	ANSV
§ 8.1	Inget nytt till detta möte	GJ
§ 9	PRISER TILL FÖRBUNDSTÄVLINGAR	ANSV
§ 9.1	KL kontaktar GS och kollar om det finns medaljer till inv. SM samt kollar i tidigare TK-protokoll om vilka som ska få pris under elitserien. <i>Tillägg till möte 2021-03-01: KL återkommer i frågan, minnesbilden är att ungdomarna ska få medalj varje elitserietävling och seniorer ska få medaljer</i>	KL

Svenska Dragkampsförbundet
Vallersviksvägen 3
S-439 61 FRILLESÅS

Org.nr. 814800-3992
Tel. 070-3630986
e-post: anders.andersson@svenskdiragkamp.se
Bankgiro: 5740-9658



SVENSKA
DRAGKAMPFÖRBUNDET

efter samlat resultat på samtliga elitserietävlingar. Ettan till trean i respektive klass.

Tillägg till möte 2021-05-03: Kvarstår

- | | | |
|-------------|--|-------------|
| § 10 | SM | ANSV |
| § 10.1 | <p>Individuella SM, beslut gällande tävlingsgenomförande måste ta senast den 2021-xx-xx? RA ser till att kontakta Mats eller Klinthäll. Roger återkommer senast fredagen den 2021-01-29 på Messenger om när TK måste senast ta beslut i frågan.</p> <p>Tillägg efter mötet: TK måste svara senast den 2021-03-17. Sekretariatspersonal finns att tillgå. Går inte SM att genomföra i april pga Covid-19 så kan SM anordnas i t.ex. oktober. Beslut i detta tas på nästa möte.</p> <p><i>Tillägg till möte 2021-03-01: Beslut, Individuella SM ställs in för tillfället, RA kontakta Hovmantorp och informerar om detta. Individuella SM planeras till Q4 2021.</i></p> <p><i>Tillägg till möte 2021-05-03: Inget nytt.</i></p> | RA |
| § 11 | ÖVRIGA FRÅGOR | ANSV |
| § 11.1 | Inga övriga frågor på detta möte | |
| § 12 | KOMMANDE MÖTE | ANSV |
| § 12.1 | Den 2021-05-31 kl. 20.00 på Messenger | |
| § 13 | MÖTETS AVSLUTANDE | ANSV |
| § 13.1 | Ordförande tackar för ett bra möte och avslutar mötet. | |

Vid protokollet:

Karl Svansbo

Justerat

Peter Dahlman
